

# Referat for skolebestyrelsesmøde

<b>Dato</b>	Torsdag 18. april 2024
<b>Klokkeslæt</b>	17.15 – 20.00
<b>Sted</b>	Mødelokale 1, Ikær
<b>Mødeleder</b>	Bettina L. Vang (BLV) - Formand
<b>Referent</b>	Ebbe Weng (EW)
<b>Mødedeltager</b>	
<b>Forældrerepræsentanter</b>	Bettina Lykke Vang (BLV) – Formand Steffen Kjær Johansen (SKJ) – Næstformand Mira Louise Lemhøfer (MLL) Heidi Skøttergaard (HLS) (afbud) Martin Blandebjerg MAB) Michael Gavnholt Ahrendt (MGA) (afbud) Stephanie Sarah Nygaard (SSN)
<b>Elevrepræsentanter</b>	Sofie Oxholm Skaarup (9.b), Emma Friis Hawaleschka (9.a)
<b>Medarbejderrepræsentanter</b>	Kristian Ulrich Bang Kristensen, Maria Sandegaard Thiemer (afbud)
<b>Ledelsesrepræsentanter</b>	Mads Vilstrup Hoeg (MVH) Ebbe Weng (EW)

## Punkter på dagsorden

Kl.	Pkt	Art	Emne	Ansvarlig	Referat
17.15			<b>Spisning (smørrebrød)</b>	Skoleleder	
17.30	1.	B	<b>Godkendelse af dagsorden.</b>	BLV	Godkendt
<b>17:30</b> 50 min.	2.	B	<b>Meddelelsesbog</b> Afd. Leder Rikke Markmann kommer og fortæller, samt informere hvad vi som skolebestyrelse skal tage stilling til.	RM	Gennemgået Meddelelsesbogen bliver indført på Firkløverskolen fra 1. aug. 2024 Se evt. mere på: <a href="https://www.skole-foraelde.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen">https://www.skole-foraelde.dk/artikel/princip-meddelelsesbogen</a> I skolebestyrelsen og personalegruppen arbejdes der med indholdet i Meddelelsesbogen.
18.20 20 min.	3.	O	<b>Siden sidst</b>  Tanken med punktet er at give plads til et tilbageblik på tiden siden sidste møde i forhold til, hvad der er sket på skoleområdet.  Alle har mulighed for at spille ind med aktuelle oplevelser, iagttagelser eller lignende i forhold hertil. Max 10 min. /pers.  <ul style="list-style-type: none"> <li>Ny SFO – Støjniveau – layout – garderobe</li> <li>Kontaktet af forældregruppe.</li> <li>Meddelelsesbog</li> </ul>	BLV  BLV MVH	Garderoberne for førskolebørn på Ikær fylder meget på gangen: - Vi er klar over garderobeforholdene pt. ikke er de bedste for førskolebørnene. Der hvor de står i år er kun midlertidig, pga. flytningen af sfo'en. Garderobernes placering pt. er pga. det er den eneste gang som ikke er en flugt-/brandvej. Der kommer orientering ud til forældrene.  Støjniveau Kantine1 på Ikær (førskole) - Der er iværksat måling af støj. Der bliver skrevet ud til forældrene om dette.

					<p>Trafiksituationen om morgenen på parkeringspladsen ved Ikær, er vi opmærksomme på.</p> <p>Elevråd: Der skal naturligvis være elevråd på alle afdelinger. Oprettes fra skoleåret 2024/2025 på alle afdelinger I skolebestyrelsen er det repræsentanter fra elevrådet 7. – 9. kl. som deltager i møderne</p> <p><b>Bestyrelsesvalg 2024</b> - <b>Der er stadig mulighed for at stille sig til rådighed til Skolebestyrelsen</b> <b>Der er valgmøde d. 14. Maj kl. 16.30 på afdeling Ikær</b></p>
18.40 15 min.	4.	O	<p><b>Nyt fra elevrådet</b></p> <p><i>Mål med punkter er at holde skolebestyrelsen orienteret om, hvad:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• skolens elever er optaget af</li> <li>• der arbejdes med i elevrådene</li> </ul>	Eleverne	Ikke noget nyt
18.55 50 min.	5.	B	<p>Princip arbejde:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lejrskoler, skolerejser og hytteture <ul style="list-style-type: none"> <li>• Fortsættelse fra sidste gang med princip. Mads og Ebbe har udkast med vi kan gennemgå.</li> </ul> </li> </ul>	MVH	<p>Udkastet gennemgået</p> <p>Vi undersøger prisen for skolekort til Givskud Zoo – flere elever har årskort i forvejen</p> <p>Fælles afslutning /ryste-sammen tur på 6. årgang og lejrskole 9. kl. er først fra skoleåret 2025/2026</p>

					<p>De ture der pt. er planlagt i skoleåret 2024/2025 gennemføres</p> <p>Ledelsen arbejder videre i.f.t. leasing / køb af mini-busser</p> <p>Princippet underskrives og lægges på hjemmesiden</p>
	<b>6.</b>	O	Evt.	Mødeleder	
19.45 15 min.	<b>7.</b>	B	<b>Kort gennemgang af referat. (opsummering)</b>	Mødeleder	
<b>20.00</b>			Tak for i aften		

## Kommende møder

### Orienteringer

-